
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE YTTERÅ HEMBYGDSFÖRENING 

Tid och plats: 6 september 2021 kl. 18:30, Mus-Olles museum, Ytterån. 

Närvarande: Gith Andersson (ordförande), Sara Eriksson (justerare), Gunilla Sjögren 

(sekreterare), Mats Engman (extern kassör, närvarande under punkt 1.) 

 

1. Ekonomi mm 

    ⬧ Caféet är tömt och städat så Mats tömmer och stänger av vattnet. Han kollar även på      

vattenskadan som uppkommit under diskbänken.  

 ⬧ Mats går igenom Resultatrapport t.o.m. 210905 och Balansrapport, samt besvarar Saras 

fråga (om intäkter/kostnader för Caféet) från föregående möte. 

    ⬧ Angående gärdesgården så är det klart med omfördelningen av bidraget. Mats påminner 

om att bygdemedel måste sökas innan sista oktober, han kommer att vara behjälplig med 

ansökan. Det som ska ansökas om måste protokollföras. 

 ⬧ Internetanslutningen är uppsagt så vi måste se till att det finns mobil anslutning till 

kassan vid de kommande besöken. Internetdela från mobil funkar att göra. 

 ⬧    Gith lämnar bakningslista till Mats. 

 ⬧    Flaggor och skyltar får vara kvar till de sista besöken varit. 

 

2.   Synpunkter från anstälda, skjuts upp till nästa möte. 

 

3.   Förfrågan om att betala för skötsel av Artur Magnussons grav. Vi beslutar att ta kostnaden 

á  900 kronor per år. Sara kollar upp det praktiska till nästa möte. 

 

4.   Angående busskurerna tar Erika kontakt igen med kommunen.  

 

5.   Blomlådor? Vi pratar om att reducera antalet samt att fler måste hjälpa till med vattningen. 

Frågan står kvar till nästa möte. 

 

6.  Björn Granstrand, vill skriva om muséet i en guide. Vi föreslår honom vecka 38 i samband 

med det bokade besöket den 20:e september. Sara kollar med Johan om att kontakta Björn om 

förslaget. 

 

7.   Valberedning. Skjuts upp till nästa möte. 

 

8.   Larmrutin. Skjuts upp till nästa möte. 

 

9.   Tältet. Är trasigt och det måste beställas nya rör om det ska användas vid Julmarknaden. 

Hinns det? Vad kostar det? Vi måste kolla med Mats som fixade det förra gången. 

 



10.  Upptäcktsresan. Gunilla kollar vad som gäller för annonsering för 2022.  

Även Heimbygda, där Mus-Olles café bör finnas på Sommarens fikaställen. 

 

11.  Trädfällning. Sara kollar med Patrik om han har möjlighet innan Gärdesgårdsmannen 

kommer i annat fall får det vänta.  

 

12.   Flytten av stugan. Inga offerter har kommit in. 

 

13.   AP-stugan. Odd har tagit bort grejerna som fanns bakom muren så att veden som finns 

ute kan bäras in vid något bra tillfälle. 

 

14.   Inventering av butik. Görs efter besöken i slutet av september. 

 

15.   Julmarknad. Datumförslag Lördagen den 20 november. 

 

16.   Sakletartävlingsvinnare måste utses. Sara går igenom högen prel. den 20:e september. 

 

17.   ABF och samarbetet. Cirkelledarkurs mm. Skjuts upp till nästa möte. 

 

18.   Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Protokollet justeras 

Gunilla Sjögren   Sara Eriksson 


